
Protokół Nr 129/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 9 lipca 2014 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta Nidzicki - p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta - p. Lech 

Brzozowski, członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Waldemar Słupski, p. Janusz Kwiatek oraz Skarbnik 

Powiatu - p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu - p. Elżbieta Bieniek, Inspektor w Wydziale Budownictwa i Ochrony 

Środowiska – p. Sabina Adamowska - Krupa, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania 

Kryzysowego – p. Jolanta Tymińska, Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie –                       

p. Włodzimierz Zagożdżon oraz Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona 

Urbanowicz. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta - Grzegorz Napiwodzki.  

 

Porządek obrad: 

I. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Wniosek Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy o wycinkę drzew rosnących na terenie Przychodni, 

kolidujących z budową parkingu. 

II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Informacja o wynajmie nieruchomości przez placówki oświatowe. 

2. Przedstawienie listu intencyjnego w sprawie realizacji projektu z zakresu zintegrowanej informacji 

geodezyjnej i kartograficznej Warmii i Mazur w ramach Osi Priorytetowej 3 Cyfrowy Region Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

3. Zawiadomienie o wszczęciu postępowania o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji 

drogowej dla zadania rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 545 w zakresie ścieżki rowerowej z 

dopuszczeniem ruchu pieszych. 

III. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Podziękowania dla Klubów Sportowych. 

2. Wynagrodzenia nauczycieli za miesiące styczeń-czerwiec 2014 r. 

3. Zatwierdzenie wyników przetargów. 

4. Ocena pracy nauczyciela matematyki – dyrektor ZSRiO. 

5. Sprawa biblioteki pedagogicznej. 

IV. Wydział Finansowy: 

1. Uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2014. 

2. Wnioski finansowe. 

3. Sprawa obsługi bankowej powiatu. 

 

Ad. I. 

p. Sabina Adamowska - Krupa przedstawiła wniosek Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy o wyrażenie 

zgody na wycinkę drzew rosnących na terenie Przychodni, kolidujących z budową parkingu. 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na wycinkę czterech drzew. 

p. S. Adamowska-Krupa opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 

 

Ad. II. 1. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informacje nt. umów najmu w placówkach oświatowych: 

 Centrum Kształcenia Praktycznego informuje o wynajmie na okres do 3 lat hali o pow. 140 m2 i pomieszczeń 

gospodarczych o pow. 16 m2 za kwotę 1800 zł mies. + VAT oraz  koszty zużycia mediów, 

 Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących 30 czerwca br. podpisze umowę na najem pokoi w 

internacie dla 81 osób w terminie 19 - 20 lipca 2014 r. za kwotę 26,26 zł netto + VAT od 1 osoby za łóżko. 

Łączna kwota za nocleg wyniesie 2.127,06 zł +VAT, 

 Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w dniu 7 lipca 2014 r. podpisze 2 umowy na najem 

lokalu w budynku szkolnym o pow. 49 m2 na okres 07.07.2014- 06.07.2015. Cena najmu za efektywnie 

wykorzystaną salę to 12,87 zł netto + VAT /1 godz. Umowy podpisane zostaną z ośrodkami szkolenia 

kierowców. 
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Ad. II. 2. 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że w związku ze zmianą ustawy Prawo geodezyjne i kartograficzne oraz  

rozporządzeń do ustawy nałożono na Starostę szereg obowiązków związanych z modernizacją, a w szczególności 

cyfryzacją państwowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego. Ze środków własnych powiatu i dotacji Wojewody 

powiat nie byłby w stanie tym zadaniom sprostać. Z inicjatywy Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Geodezyjnego i 

Kartograficznego oraz Geodety Województwa powiaty podjęły działania w celu pozyskania dodatkowych środków z 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 2014-2020. Projekt ten dotyczyłby 

zakresu zintegrowanej informacji geodezyjnej i kartograficznej Warmii i Mazur w ramach Osi Priorytetowej 3 

Cyfrowy Region. W tej sprawie odbyło się kilka spotkań, a w ich efekcie został przygotowany projekt listu 

intencyjnego określający ogólne zasady realizacji projektu. Starosta zaakceptował wstępnie ten projekt, a pod 

względem formalno-prawnym – radca prawny. Środki, jakie powiat może przeznaczyć na realizację projektu w 

okresie 5 lat stanowią kwotę ok. 750 000 zł, które stanowiłyby udział własny powiatu - 15% w projekcie. Zatem 

moglibyśmy zrealizować projekt na kwotę 5 mln zł. 

Pan Starosta dodał, że przymierzamy się do realizacji przez 5 lat (2016-2020) projektu na kwotę 5 mln zł. 

Zabezpieczone przez powiat środki wystarczyłyby na realizację projektu. Dodał, że list intencyjny do niczego nie 

zobowiązuje. Później zapadną decyzje. Urząd Wojewódzki częściowo wykonał prace. Miejmy nadzieję, że projekt 

otrzyma dofinansowanie. 

Zarząd wyraził poparcie dla przedstawionych działań i jednogłośnie upoważnił Pana Starostę do 

podpisania listu intencyjnego. 

 

Ad. II. 3. 

p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że wpłynęło od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zawiadomienie o 

wszczęciu postępowania o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla zadania: rozbudowa 

drogi wojewódzkiej nr 545 w zakresie ścieżki rowerowej (brakującego odcinka od ul. Krzemowej do drogi 

powiatowej w Niborku). Kopia zawiadomienia została przekazana do  Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyli Prezesi klubów piłkarskich z Nidzicy – p. Paweł Kondeja 

i Janowca Kościelnego – p. Wojciech Szypulski oraz p. Jolanta Tymińska. 

 

Ad. III .1. 

 Pan Starosta wyraził wyrazy uznania za zaangażowanie i osiągane sukcesy klubów. 

Zarząd podziękował przedstawicielom Klubów za promocję powiatu podczas rozgrywek piłkarskich na terenie 

kraju. Podziękowania otrzymały następujące kluby piłkarskie: MKS START Nidzica, LZS ORZEŁ Janowiec 

Kościelny i KLUB SPORTOWY Gmina Kozłowo. 
 

Ad. III. 2. 

p. Jolanta Tymińska przedstawiła dane dotyczące średnich wynagrodzeń nauczycieli za pół roku. Nie osiągają 

jej nauczyciele mianowani. Jest to kwota wyższa, niż poprzednio. Po zdobyciu awansu kilka osób z tej grupy przejdzie 

do dyplomowanych. 

Pan Starosta zaznaczył, że były obawy o nabór, ale ze szkół spływają pozytywne informacje. 

 

Ad. III. 3. 

p. Jolanta Tymińska przypomniała, że w czerwcu Zarząd podjął uchwały o ogłoszeniu przetargu na pełnienie 

funkcji w projekcie. Wpłynęły oferty na cztery części, na asystenta kierownika - nie. Zatem ponownie trzeba 

uruchomić procedurę. Na koordynatora wpłynęły 2 oferty, na specjalistę ds. rozliczeń – 2 oferty, specjalistę ds. 

zamówień – 2 oferty. Przedstawiła wybrane przez komisję oferty i poprosiła o podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia wyników przetargu.  

Uwag nie było. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 396/2014 w sprawie zatwierdzenia wyników 

przetargu nieograniczonego na zakup usług pełnienia funkcji w projekcie „Kompleksowe wspomaganie szkół i 

nauczycieli w powiecie nidzickim” realizowanym w ramach Priorytetu III. Wysoka jakość oświaty, Działanie 
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3.5. Kompleksowe wspomaganie rozwoju szkół, Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 397/2014 w sprawie: 1. Ogłoszenia przetargu 

nieograniczonego na zakup usług pełnienia funkcji asystenta/ki kierownika projektu w projekcie 

„Kompleksowe wspomaganie szkół i nauczycieli w powiecie nidzickim” realizowanym w ramach Priorytetu 

III. Wysoka jakość oświaty, Działanie 3.5. Kompleksowe wspomaganie rozwoju szkół, Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki. 2. Zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia. 3. Powołania 

komisji przetargowej, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. III. 4. 

Do posiedzenia dołączył dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie -                                

p. Włodzimierz Zagożdżon.  

 

p. Włodzimierz Zagożdżon przedstawił ocenę pracy nauczyciela matematyki w Zespole Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących w Jagarzewie. Zaznaczył, że ocena ta prowadzona była od początku roku. Po rozmowach z 

Zarządem, otrzymał pismo z poleceniem dokonania oceny pracy nauczyciela w ciągu 3 miesięcy. Dyrektor szkoły 

dokonał oceny pracy nauczyciela, uwzględniając w szczególności: pracę w szkole - własną i z uczniami, doskonalenie 

zawodowe, doskonalenie wewnątrzszkolne, zajęcia wewnątrzszkolne, własną inicjatywę nauczyciela. Ocena, jaką 

otrzymał nauczyciel jest dobra. Nauczyciel wywiązywał się z podstawowych obowiązków w dziedzinie – działalność 

dydaktyczna, wychowawczo-opiekuńcza i posiada wymagane dokumenty. Uwagi do wyników pozostały, ponieważ 

dotyczą przeszłości. Nauczyciel może pracować nad bieżącymi wynikami. p. Włodzimierz Zagożdżon stwierdził, że 

nauczyciel jest zaangażowany w innowacje i w pracę z rodzicami. Podkreślił, że w porównaniu do ubiegłego roku, 

podniósł się poziom średnich wyników osiąganych z egzaminu maturalnego. Ogólnie poziom obniżył się we 

wszystkich przedmiotach, w porównaniu do województwa. 

Pan Starosta zapytał, czy wyniki się poprawią. 

p. Włodzimierz Zagożdżon stwierdził, że poczynione kroki będą kontynuowane. Myśli, że wyniki maturalne 

poprawią się. Z 18 osób wniosków o poprawkę nie złożyły 2.  

Radny Robert Radzymiński zapytał, czy szkoła stara się pomóc tym maturzystom. 

p. Włodzimierz Zagożdżon odparł, że zobowiązał nauczycieli do kontaktu i pracy, żeby zwiększyć ich szanse 

na zdanie matury. 

Pan Starosta, wracając do oceny, zapytał dyrektora, czy jest możliwość zdecydowanej poprawy efektów pracy 

nauczyciela. 

p. Włodzimierz Zagożdżon myśli, że jest. Uważa, że zmieniła się efektywność i relacje z uczniami. Stwierdził, 

że wynik nie jest jeszcze zadowalający. 

Pan Starosta podkreślił, że Zarządowi zależy na jakości, ponieważ to rodzice wpływają na wybór szkoły. 

Podkreślił, że należy czynić wszystko, żeby 100% uczniów przystępowało do matury. Dla dobra szkoły należy zrobić 

wszystko, żeby podnosić poziom matematyki, bo jest bardzo ważna. 

Radny Waldemar Słupski zapytał, czy nauczyciel przygotowywał uczniów do konkursów. 

p. Włodzimierz Zagożdżon odparł, że poza szkołą – nie. 

Radny Robert Radzymiński stwierdził, że jest to szansa dla uczniów, żeby nie musieli zdawać egzaminów. 

Radny Waldemar Słupski uważa również, że nauczyciel powinien mieć większy kontakt z rodzicami, powinien 

mieć w nich wsparcie. 

Pan Starosta również uważa, że przepływ informacji jest bardzo ważny. 

p. Włodzimierz Zagożdżon zaznaczył, że w ciągu roku są 4 wywiadówki, również spotkania z rodzicami 

uczniów z problemami. Nauczyciele pilnują tego. Próbowali uruchomić dziennik elektroniczny, ale ze względu na 

koszty nie udało się. 

Pan Starosta zapytał, czy nauczyciel matematyki ma stały kontakt z rodzicami. Jeśli jest bardzo dużo osób 

zagrożonych z przedmiotu, to nauczyciel powinien zareagować. 

Radny Robert Radzymiński zaznaczył, że dziennik elektroniczny bardzo w tym pomaga. 

Pan Starosta zaznaczył, że należałoby jednak tę formę uruchomić. 

Radny Janusz Kwiatek proponował przeprowadzić ankietę wśród rodziców, kto ma komputer i dostęp do 

Internetu.  
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p. Lech Brzozowski zapytał, jak dyrektor oceniłby samo nauczanie matematyki. 

p. Włodzimierz Zagożdżon odparł, że biorąc pod uwagę wyniki maturalne, które wyniosły 50%, to zdawalność 

podniosła się . Dążyć będzie do wyniku 70% w ciągu 2 lat. 

Radny Waldemar Słupski podkreślił brak zaangażowania nauczyciela w konkursy. 

p. Włodzimierz Zagożdżon uznał, że być może nauczyciel nie widział takich osób. 

Pan Starosta zauważył, że szkoła ma spore sukcesy w innych dziedzinach, więc, jeśli ktoś chce, to może. 

Podsumowując stwierdził, że Zarząd Powiatu nie przechodzi obojętnie obok problemów. Wyniki były zatrważające. 

Cieszy się, że jest już lepiej i że dyrektor dążyć będzie za 2 lata do wyniku 70% i życzyłby sobie 100% 

przystępujących do matury. Zarząd będzie się przyglądać pracy w szkole, bo zależy mu na jej przyszłości, na 

miejscach pracy. Jakość nauczania jest bardzo ważna. Pogratulował osiągnięć i prosił o więcej. 

Radny Waldemar Słupski dodał, że szkoła ta potrzebna jest społeczeństwu, bo nie wszyscy mogą być 

inżynierami, czy magistrami. Uważa, że zaniechanie profili zawodowych było niewybaczalne. Ze względu na 

młodzież, trzeba podbudować w tej szkole matematykę. 

p. Włodzimierz Zagożdżon opuścił salę obrad. 

Pan Starosta zauważył, że do ZSRiO trafiają też zdolni uczniowie, którzy chcą iść na studia, dlatego trzeba dbać 

o jakość nauczania. Słyszy oczekiwania rodziców i uczniów. Ponadto, zdobywać uczniów można tylko jakością. 

 

Ad. III. 5. 

p. Jolanta Tymińska przypomniała, że negocjacje z Urzędem Marszałkowskim i narady z dyrektorami nie 

pomogły w znalezieniu lokum dla Biblioteki Pedagogicznej. Żaden z dyrektorów szkół nie potwierdził potrzeby jej 

istnienia w ramach swojej placówki.  

Pan Starosta zaznaczył, że chcąc przejąć bibliotekę należy liczyć się z kosztami jej utrzymania, czynsz, 

wynagrodzenia. Wczoraj rozmawiał z Dyrektor Biblioteki, która prosiła, żeby przejąć zasoby – 20 000 woluminów. 

Radny Janusz Kwiatek proponował zwrócić się do Wójtów, a dalej do bibliotekarzy, żeby wypracowali jakieś 

rozwiązanie. 

Radny Waldemar Słupski uważa, że pracownicy powinni zrobić inwentaryzację i przekazać to, co 

wartościowe. 

Pan Starosta przypomniał, że w sierpniu Sejmik podejmie uchwałę o likwidacji Biblioteki Pedagogicznej. 

Pomieszczeń, żeby przejąć i umiejscowić w nich bibliotekę, nie mamy. Jeśli w przyszłości spadnie na powiat 

obowiązek uruchomienia biblioteki, to zadanie to zostanie przypisane którejś ze szkół. 

Radny Janusz Kwiatek uważa, że nie ma zapotrzebowania środowiska na tę placówkę. Nikt, oprócz 

pracowników się o nią nie dopomina. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się przeciwko przejęciu Biblioteki Pedagogicznej w Nidzicy. 

 

Ad. IV. 1. 

p. Renata Mróz przedstawiła wnioski o zmiany w budżecie: 

1) Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie wnioskuje o zmiany w planie budżetu związane ze 

wzrostem stawek za energię elektryczną, co wpłynęło na wyższe koszty pokrycia jej zużycia. Jednostka zwraca się z 

prośbą o przesunięcie środków w ramach działu 852 rozdziału 85218 następująco: zmniejszenie § 4270 – zakup usług 

remontowych o kwotę 200 zł i § 4700 zł – szkolenia pracowników niebędących członkami korpusu służby cywilnej o 

kwotę 1400 zł, a zwiększenie § 4260 – zakup energii o kwotę 1600 zł.  

Radny Waldemar Słupski zauważył, że miały się zmniejszyć wydatki na energię. 

Pan Starosta stwierdził, że ogólnie będą oszczędności. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że w tej jednostce wystąpiło większe zużycie. 

Zarząd jednogłośnie rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

2) Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego wnioskuje o zabezpieczenie 

w budżecie Starostwa na rok 2014 kwoty 800 zł na wypłatę wynagrodzeń dla ekspertów biorących udział w 

postępowaniach egzaminacyjnych na stopień nauczyciela mianowanego. Ze względu na to, że zwiększyła się ilość 

egzaminowanych nauczycieli w planie budżetu zabraknie 200 zł na wypłatę wynagrodzeń dla ekspertów.  

Zarząd jednogłośnie podjął decyzję o zmniejszeniu w dziale 801 rozdziale 80102 § 4010 – 

wynagrodzenie osobowe pracowników o kwotę 200 zł oraz o zwiększeniu o tę samą kwotę w rozdziale 80195 § 

4170 – wynagrodzenia bezosobowe.   
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p. Renata Mróz wyraziła prośbę o podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie, zawierającej 

powyższe wnioski. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 398/2014 w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2014, 

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV. 2. 

p. Renata Mróz przedstawiła: 

- decyzję Ministra Pracy i Polityki Społecznej o przyznaniu dodatkowych środków Funduszu Pracy w kwocie 

48 000 zł na finansowanie przez Powiatowy Urząd Pracy w Nidzicy w 2014 r. kosztów „wprowadzania, rozwijania i 

eksploatacji systemu teleinformatycznego i technologii cyfrowych w publicznych służbach zatrudnienia oraz 

Ochotniczych Hufcach Pracy”. Zarząd przyjął decyzję do wiadomości; 

- wniosek Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Nidzicy o dofinansowanie w kwocie 10.000 zł  VII 

Maratonu Kulturalnego – nidzickich spotkań z książką i teatrem, który odbędzie się w drugiej połowie października 

br. 

Radny Janusz Kwiatek przedstawił planowane w ramach tegoż Maratonu spotkania, warsztaty, spektakle, 

koncerty i wystawy. 

Zarząd Powiatu stosunkiem głosów: 4 - „za”, 1 – „wstrzymujący się” przychylił się do powyższego 

wniosku. 

 

Ad. IV. 3. 

p. Renata Mróz poinformowała, że 20 sierpnia br. kończy się umowa z Bankiem Spółdzielczym w Nidzicy na 

prowadzenie rachunków bankowych Powiatu Nidzickiego. Umowa określa bezpłatną obsługę. Dodatkowo Bank 

przekazuje corocznie darowiznę w wysokości 10.000 zł na dofinansowanie imprez powiatowych. p. Renata Mróz 

podkreśliła, że należy wszcząć procedurę zawarcia kolejnej umowy. Ze względu na to, że koszty są zerowe, to nie 

stosuje się ustawy o zamówieniach publicznych oraz regulaminu zamówień publicznych obowiązujących w 

Starostwie. 

Pan Starosta zaznaczył, że zgodnie z prawem możemy przy dobrej opinii Zarządu przedłużyć obecną umowę. 

p. Renata Mróz dodała, że Bak Spółdzielczy jest zainteresowany dalszą obsługą rachunku powiatu, na tych 

samych warunkach. Podkreśliła, że ostatnia umowa z bankiem była dla powiatu bardzo korzystna. 

Wobec powyższego, Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził pozytywną opinię odnośnie przedłużenia                  

z Bankiem Spółdzielczym w Nidzicy umowy na obsługę rachunków bakowych Powiatu Nidzickiego. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął obrady Zarządu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Inspektor  Przewodniczący Zarządu 

/ - / mgr Małgorzata Wojtaszewska   / - / Grzegorz Napiwodzki 

 Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 

  Członek Zarządu 

 / - / Robert Radzymiński 

  Członek Zarządu 

         / - / Janusz Kwiatek 

         Członek Zarządu 

         / - / Waldemar Słupski 
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